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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/2009 

Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu  24 września 2009r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Kozienicach 

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 19  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

 

     Następnie odbyła się miła uroczystość, na której  dokonano wręczenia Listów 

Gratulacyjnych za zajęcie III-go miejsca w Ogólnopolskim Młodzieżowym Turnieju 

Turystyczno-Krajoznawczym PTTK w Biłgoraju 

dla : 

1/ Katarzyny Kowalskiej – uczennicy VI klasy PSP w Janikowie 

2/ Kacpra Piekarskiego   -  ucznia VI klasy PSP w Janikowie 

3/ Wojciecha Maciejewskiego - ucznia VI klasy PSP w Janikowie 

4/ Pana Piotra Maciejewskiego – Opiekuna uczniów VI klasy PSP w Janikowie 

 

  Burmistrz Gminy, Rada Miejska pogratulowali wymienionym wyżej osobom  

dotychczasowych osiągnięć w dziedzinie turystyki i krajoznawstwa, jak również dziękowali 

za twórcze kultywowanie Ziemi Ojczystej, piękna Puszczy Kozienickiej oraz naszej małej 

0jczyzny, życząc dalszych wielu sukcesów. 

   

Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

  

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  poinformował, iż w dniu dzisiejszym   

wpłynęło pismo Dyrektora KCKRiS ( przesłane faksem) z prośbą o zdjęcie z porządku 

dzisiejszej sesji  uchwały dotyczącej przedłużenia umowy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość z Panem  Tadeuszem Marut ( Pijalnia „OLIMPIC ”na terenie stadionu 

sportowego KCKRiS) uzasadniając, że usytuowanie takiego punktu na terenie stadionu 

sportowego nie jest zgodne z rządowym programem MSWiA oraz MSiT   

„ Razem bezpiecznej”. Po drugiej stronie ulicy został niedawno otwarty Bar-Restauracja, 

która zdaniem Dyrektora spełnia oczekiwania mieszkańców i w tej sytuacji należy wnikliwie 

przeanalizować funkcjonowanie Pijalni „OLIMPIC”, która znajduje się na terenie 

KCKRiS. 

Treść pisma odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Pismo w załączeniu do protokołu. Ksero pisma Radni otrzymali przed sesją. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który stwierdził iż Dyrektor 

KCKRiS – 11 września  br. wnioskował o przedłużenie tej umowy dzierżawy, gdzie Radni 

pismo  mają w materiałach sesyjnych,   nie informując o nowych okolicznościach. 

W przekonaniu Burmistrza pismo złożone jest za późno. 
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  Po czym głos zabrali: Radny Pan Mirosław Markiewicz, Radny Pan Stanisław Kuźnar, 

Radny Pan Krzysztof Pawlik, którzy stwierdzili, że nie widzą podstaw prawnych, aby 

zdejmować z porządku obrad proponowany przez Dyrektora KCKRiS projekt uchwały. 

   

       Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

poddał pod głosowanie wniosek - aby z proponowanego porządku obrad zdjąć projekt 

uchwały o Nr roboczym 12 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy gruntu dot. części działki oznaczonej nr 2501/4 stanowiącej własność Gminy 

Kozienice będącej w trwałym zarządzie KCKRIS im. Bogusława Klimczuka. 

Za zdjęciem uchwały głosowało – 0, 

przeciw – 8, 

wstrzymujących się – 11. 

W czasie głosowania obecnych było – 19 Radnych. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. Innych wniosków nie zgłoszono. 

          

        Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda  przypomniał, że 

porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

Proponowany  porządek   S e s j i :  

 
1.Otwarcie obrad. 

2.Wręczenie odznaki honorowej Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

   „Zasłużony dla Kultury Polskiej” Panu Józefowi Kondeja. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Informacja Burmistrza o wykonaniu budżetu Gminy za I półrocze 2009r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

   6.1. -  zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2009 rok, 

   6.2. – emisji obligacji komunalnych, 

   6.3. – rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola, 

   6.4. – zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

   6.5. – pozbawienia niektórych dróg kategorii dróg gminnych, 

   6.6. – podniesienia  kapitału zakładowego KGK Spółka z o.o.      

   6.7. - przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

            własność Gminy Kozienice,    

  6.8.- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw gruntu Gminy Kozienice. 

7. Informacja Kierownika MGOPS o zabezpieczeniu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

    mieszkańcom Gminy w roku 2009 i kierunki działań na rok 2010.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych  zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności  

19 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
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  Ad. 2. 

 

        W punkcie tym  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Mariusz Prawda dokonali wręczenia odznaki honorowej „Zasłużony dla 

Kultury Polskiej ” nadaną przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

Rzeczypospolitej Polskiej  na wniosek samorządu Gminy Kozienice - Panu Józefowi 

Kondeja. 

Były gratulacje, kwiaty oraz drobny upominek. 

Miłym  akcentem było też  zaprezentowanie przez Pana Józefa Kondeję  części swojego  

dorobku artystycznego. 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprosił zebranych, mieszkańców 

Gminy na poplenerową wystawę malarstwa i rzeźby. Prace, które powstały podczas 

jubileuszowego spotkania kozienickich artystów będzie można oglądać przez dwa tygodnie 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego, ul. Parkowa 5.   

 

Ad. 3. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXXV/2009 z dnia  06.07.2009r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 4. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

        Radna Pani Grażyna Ziółek  zapytała: 

- Kto powinien ponosić ciężar utrzymania i konserwacji  piaskownic  na Osiedlach? 

- Na jakiej podstawie likwiduje się piaskownicę między blokami np. przy bloku  Kopernika 

13?  

- Czy jest możliwość zamykania śmietników bramami z siatki?   

- Czy będzie wykonane przejście dla pieszych na wysokości Ośrodka wypoczynkowego przez 

ulicę Bohaterów Studzianek?( nie ma przejścia na długości całej ulicy). 

- Czy na pływalni planuje się wprowadzić opłatę   kartą  bankomatową ? 

 

        Radny Pan Kuźnar Stanisław nawiązał do artykułu jaki ukazał się w prasie „Echo 

Dnia” a dotyczy  wniosku o wznowienie postępowania w zakresie lokalizacji masztu przy 

ulicy Radomskiej. 

Radnego interesowało -  jak ten wniosek został załatwiony, czy zainteresowani otrzymali 

pismo od SKO?  

 

Ponadto Radnego interesowała kwestia związana z lokalizacją kolejnej  stacji bazowej  przy 

ulicy Przemysłowej. 

Zapytał:  

- czy w tej sprawie zostały podjęte decyzje?, 

 

- czy zostały przeprowadzone konsultacje społeczne? 
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Kolejne zapytania dotyczyły: 

 

- Kiedy odbędzie się kolejne zebranie Komitetu Osiedlowego Nr 4 , które zdaniem Radnego 

było przerwane na skutek  opuszczenia sali w trakcie zebrania  przez Burmistrza Gminy 

wcześniej? 

- Kiedy będzie wykonany parking przy ulicy Cmentarnej? 

- Czy będzie wykonane oświetlenie uliczne przy ulicy Nowy Świat na odcinku wzdłuż bloku 

ul. Hamernicka 23? ( chodzi m.in. o bezpieczny powrót dzieci ze szkoły) 

- Na jakie cele będzie rozdysponowana kwota, która była przeznaczona na dofinansowanie 

Festiwalu Piosenki Polskiej im. Bogusława Klimczuka”? 

( W roku bieżącym w Kozienicach nie odbędzie się Festiwal Piosenki im. Bogusława 

Klimczuka.) 

_    

           Radny Pan Mirosław Markiewicz poinformował, że Komisja przymierza się do 

formułowania wniosków do kolejnego budżetu,  w związku z tym zgłosił zapytania  związane 

z  funkcjonowaniem KCKRiS: 

 

- Czy wreszcie  Dyrektor KCKRiS przedstawi  realną koncepcję funkcjonowania  OSIR, 

szczególnie dotyczy to koncepcji funkcjonowania, ale także tego co mamy wprowadzić do 

budżetu? Zdaniem Radnego należy podjąć  jakąś decyzję – jak Ośrodek ma dalej 

funkcjonować, aby  poprawić cały  wizerunek na tym terenie.   

 

Sygnalizował potrzebę podjęcia stosownych działań przez Dyrektora KCKRiS  

mając na uwadze uporządkowanie połamanych drzew, gałęzi na terenie Ośrodka Sportu 

 i Rekreacji po nawałnicy jaka przeszła w Kozienicach w m-cu czerwcu br., które zagrażają 

bezpieczeństwu, może dojść do tragedii. Zdaniem Radnego Dyrektor KCKRiS nie wypełnia 

swoich podstawowych obowiązków.  

 

      Nawiązał do  realizacji zadania przebudowy pensjonatu pod nazwą „ dobudowa części 

restauracyjnej” na OSIR, która miała być oddana pod koniec sierpnia br.  

- nie ma żadnych informacji w tej sprawie, w kierunku odbioru technicznego. 

Z chwilą otrzymania informacji o odbiorze technicznym Komisja chciałaby  obejrzeć 

wykonaną inwestycję,  aby sprawdzić jak zostały wykorzystane publiczne pieniądze na ten 

cel.    

W związku z nieobecnością Dyrektora KCKRiS Radny prosił o odpowiedź na powyższe 

zapytanie – na  piśmie.  

 

     Radny Pan Marek Buczkowski  również zgłosił zapytania dotyczące działalności  

KCKRiS: 

 

- Co Dyrektor KCKRiS zrobił w sprawie przywrócenia funkcjonowania drenażu na płycie 

boiska? 

 

- Czy zostały wykonane prace gwarancyjne związane ze stadionem, jak również prace 

naprawiające dach pływalni i hali sportowej? 

  

Kolejne zapytania dotyczyły: 

Jakie kroki zostały poczynione, aby w przyszłości właściciele, zarządcy, użytkownicy dróg 

 wypełniali swoje obowiązki w kwestii utrzymania porządku i czystości  w naszym  mieście ? 
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( nadal mamy brudno ). 

Czy w ramach ryczałtu za utrzymanie  i konserwację instalacji elektrycznej, oświetlenia 

 w mieście pobierane są z tego tytułu jakieś opłaty, czy Wykonawca ma zakres związany  

z myciem lamp, czy lampy są myte, ponieważ zdaniem Radnego lampy, klosze znajdujące się  

na skwerach i parku  są brudne. 

 

- Jakie działania zostaną podjęte lub zostały podjęte w celu wspomagania działalności 

małych i średnich firm  działających na terenie Gminy, szczególnie w aspekcie tematu np. 

podatku od nieruchomości, które muszą płacić od 1 stycznia użytkownicy lokali 

użytkowych?( gdzie doszły dodatkowe opłaty ) jak również w kwestii zmniejszenia kosztów 

własnych występujących w KGK. W związku z tym zapytał Burmistrza – jakie działania 

Burmistrz jako właściciel Gminy mógł by wykonać, aby koszty w Spółce były jak 

najmniejsze i taryfy dla mieszkańców również?   

  

      Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 

Czy będzie wykonany chodnik na odcinku od świateł do ZUS w ramach planowanej 

przebudowy drogi krajowej?  Czy droga będzie dostosowana do istniejącego 

zagospodarowania? 

- Kiedy będzie wykonany remont chodnika na Osiedlu Pokoju przy bloku Nr 2? 

Sygnalizował potrzebę dokonania przecinki drzew w ulicy Warszawskiej.  

 

Radny Pan Wiesław Krześniak zapytał: 

 

- Kiedy Urząd przewiduje zakończenie prac  - dot.  terminu  wyłożenia do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 

Aleksandrówka? 

Czy będzie wykonany remont przejazdu kolejowego na ulicy 11-go Listopada 

- czy Urząd zgłaszał potrzebę wykonania remontu? 

 

Ad. 5. Informację z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2009 roku przedstawił 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka. 

Informacyjnie Burmistrz przedstawił krótkie porównanie wykonania budżetu z rokiem 2007  

i 2008, które zdaniem Burmistrza nie różni się istotnie procentowo, wspomniał również 

 o większych wyzwaniach jak zagrożeniach.    

Informacja w załączeniu do protokołu. 

Informacja z wykonania budżetu była przedmiotem szczegółowej  analizy, dyskusji 

posiedzeń Komisji branżowych Rady Miejskiej. 

 

  Ad. 6.  

     

   Zanim poniższy projekt uchwały Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska przedstawiła  

i omówiła 3 poprawki po zmianie nr 3 tj.: 

Dot. zmiany klasyfikacji wydawanych pieniędzy; 

W § 2 w zał.  Nr 2 do uchwały budżetowej – wydatki budżetowe Gminy na 2009 rok.    

Zmiana dotyczy programu, który jest realizowany przez MGOPS. Jest to program unijny 

 „ IMPULS” . Zmniejsza się wydatki w § inwestycyjnych, natomiast zwiększa się wydatki  

w §  wydatków rzeczowych     
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Zmniejsza się w dziale 900 kwotę dofinansowania funduszu spójności. Jest to kwota 

refundacji za poniesione wydatki na zadaniach inwestycyjnych, które wchodzą  w skład 

funduszu spójności. 

 

Pierwsza poprawka : 

W załączniku § 2 do uchwały budżetowej zmniejszeniu ulegają wydatki w rozdziale 852  

i 85219  § 6068 i 6069, a w dalszej części tego § zwiększenia podnosimy § 4218 i 4219 o te 

same kwoty. 

Dział 900 zmieniła się kwota w rozdziale 917 . W pierwszym projekcie była kwota ponad 

4mln zł, teraz o  633 tys. 878 zł mniejsza.  

Kolejna poprawka dot. wydatków Urzędu Miejskiego zawarta w § 3 zał. Nr 3 czyli wydatki 

na zadania inwestycyjne na 2009r. Przeniesione środki w wys. 28 tys. z zadania „zakupy 

programów komputerowych” czyli zmniejszenia, a po stronie zwiększenia w tym załączniku 

mamy zwiększenie zakupów na urządzenia kserograficzne i komputerowe. 

 

Trzecia poprawka dotyczy również załącznika Nr 2 czyli wydatków Gminy na 2009 rok 

dotyczy działu 754  Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa. W pierwszym 

projekcie zmniejszono w § 6170 kwotę 30tys., a teraz zmniejsza się o kwotę 17.675 zł. Ta 

sama kwota jest już w § 3000 w tym samym dziale i rozdziale. 

Również poprawka Nr 3 dot. załącznika nr 4  – zmienia się kwotę, która przypada na budżet  

Powiatu tj. 181tys.  

Radny Pan Andrzej Wołos proponował, aby przegłosować poprawkę w § 4 dot. rozdziału 

90017 Zakłady Gospodarki Komunalnej na „Zapewnienie prawidłowej Gospodarki wodno-

ściekowej na terenie Gminy Kozienice 73.902.490 zł ”   

w tym rok : 2009 –   3.565.008,00 zł 

                   2010 – 31.687.696,00 zł 

                   2011 – 33.076.221.00 zł ( tego zapisu nie było, miejsce było puste) 

W pierwotnej uchwale  było  4mln 198 tys 866 zł.   

  

Przedstawione poprawki zostały przyjęte w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych 

bez uwag – jednogłośnie. 

Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z przedstawionych poprawek. 

Projekt po zmianie Nr 3 w załączeniu. ( Poprawki po zmianie Nr 3 zostały wytłuszczone 

kursywą, większą trzcinką ). 

 

  Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przystąpił do przedstawiania  

następujących  projektów  uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2009r. 

 

Powyższy projekt uchwał wywołał dyskusję wśród Radnych: 

Odpowiedzi udzielał Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor Czerwiński. 

Jako pierwszy głos zabrał: 

 Radny Pan Andrzej Gogacz : 

§ 2 Dział 700  Gospodarka mieszkaniowa  rozdział 70005  § 4260 zakup energii: 

Na jaką energię przeznacza się kwotę czy cieplną, czy wodną ? 

Odp. Jest to energia elektryczna i cieplna. 

 

§ 4 dział 700  w § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 
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PT i termomodernizacja budynku przy ul. Kopernika 8 – na czym ma polegać ta 

termomodernizacja, czy to na zmianie wygląda zewnętrznego budynku, czy na jakieś inne 

kwestie? 

Odp. Okna, dach, ściany, przewody wentylacyjne. 

 

§ 4 dział 900 rozdział 90001 § 6050 PT i budowa kanalizacji deszczowej na terenie Gminy: 

ul. Ciekawa, Warszawska - bis, Dębowa, Świerkowa: 

Czy przy budowie kanalizacji deszczowej nie będą uszkadzane dotychczasowe wykonane 

chodniki, jak dalece będziemy wchodzili w ingerencję wykonanych inwestycji? 

Odp. Najpierw projekt, później budowa, o szczegółach nie było mowy, nie przewiduje się 

żadnej ingerencji na wykonanych już inwestycjach. Kanalizacje deszczowe budowane są w 

ciągach ulicznych. 

 

Radny Pan Marek Buczkowski 

§ 3 dział 600 rozdział 60016 Budowa drogi w miejscowości Wójtostwo( zwiększenie 

planowanych wydatków) – ile będzie kosztować wykonanie tej drogi? 

Odp. Tyle będzie kosztować , ile wynikło z przetargu. Już jesteśmy po przetargu, potrzebne 

są dodatkowe pieniądze na ten cel, wtedy rusza inwestycja, ale umowa może być 

realizowana, kiedy zostaną zabezpieczone środki w budżecie.   

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek 

§ 4 dział 010 rozdział 01010 § 6050 Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej  

w m. Chinów ( zwiększenie planowanych wydatków) 

Czy zasadne jest uzbrajanie pustych działek w Chinowie? 

Odp. Rozwój budownictwa i osadnictwa nasila się w m. Chinów. W okresie 5 lat dodatkowo 

wpłynęło od mieszkańców 50 podań, które maja tam rozpoczęty proces inwestycyjny na 

własnych działkach. W związku z tym został opracowany dodatkowy projekt na dodatkowe 

przyłącza. Wykonawstwo powinno być trochę tańsze. Decyzje zapadną po dzisiejszej sesji 

tj. po podjęcie omawianej uchwały. Kwestia ta jest zaawansowana w formie 

dokumentacyjnej, przyjęto zasadę, te działki, które mają wydaną decyzję lokalizacyjną ujęte 

zostały w projekcie.   

 

Radny Pan Andrzej Wołos zauważył, że dobrze się stało, że jest ta propozycja o której mowa 

j.w, która wychodzi naprzeciw mieszkańcom. Zdaniem Radnego będą same korzyści, nie 

trzeba dwa razy przekopywać, niszczyć później całą infrastrukturę dotychczas wykonaną   

- kierunek jest słuszny. 

   

Radny Pan Kuźnar Stanisław nawiązał do: 

-  uzbrojenia działek niezabudowanych. Nowe przyłącza będą wchodzić na majątek KGK 

Sp. z o.o.  Zdaniem Radnego będzie to rzutować na podwyżkę naszych czynszów. Jest za tym 

żeby budować, ale nie na wyrost.  

- PT i budowa kanalizacji deszczowej w ul. Lubelskiej (odniósł się do  budowy kanalizacji 

deszczowej po budowie chodnika - uszkodzenia )  

 

Odp. Więcej przyłączy, więcej wpływów do budżetu, więcej nowej sieci – koszty eksploatacji 

niższe. 

- Dot. planowanej przebudowy odcinka ulicy Wiślanej – kiedy będzie ten odcinek 

realizowany? 

Odp. Propozycja do budżetu tego roku.  
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Radna Pani Grażyna Ziółek  

Dz. 926 Kultura Fizyczna i Sport – Stypendia dla piłkarzy – na jaki jest to okres czasu? 

Odp. Dyr. Wydz. Edukacji Pan R. Boryczka: 

Stypendia nie tylko dla piłkarzy, ale to jest dołączenie pieniędzy dla całej puli stypendiów. 

 

Innych pytań nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania nad powyższym projektem uchwały. 

  

Za przyjęciem uchwały głosowało -  15 Radnych,  

Głosów przeciwnych – 2,  

Głosów wstrzymujących się – 2.  

W czasie głosowania obecnych – 19 Radnych. 

Uchwała Nr XXXVI/422/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr XXXII/384/2009 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia  

  30 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego 

„IMPULS” zgodnie z umową ramową Nr UDA-POKL.07.01.01 -14-138/08/00 w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 zmienioną aneksem z dnia 

14 września 2009r. nr UDA-POKL.07.01.01 – 14-138/08-02  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

bez uwag, jednogłośnie 

Uchwała Nr XXXVI/423/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kozienickiemu 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/ 424/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

Obecnie na sali obrad – 20 Radnych. 

  

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/425/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kozienickiemu 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/426/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 Radnych, 

Głosów przeciwnych – O, 

Głosów wstrzymujących się – 7.  

Uchwała Nr XXXVI/427/2009 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola Nr 6 

       w Świerżach Górnych. 

Rada Miejska podzieliła pogląd Komisji Rewizyjnej, uznając skargę za bezzasadną.   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXXVI/428/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zaliczenia poszczególnych ulic do kategorii dróg gminnych w m. Ryczywół 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/429/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie pozbawienia niektórych dróg gminnych kategorii dróg gminnych i wyłączenia  

z użytkowania 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXXVI/430/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie podniesienia kapitału zakładowego Kozienickiej Gospodarki Komunalnej 

Spółka z o.o. oraz wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu i służebności 

gruntowej na nieruchomości położonej w Stanisławicach stanowiącej własność Gminy 

Kozienice 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXXVI/431/2009 w załączeniu do protokołu 

 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice położonej w Ryczywole 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/432/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. części 

działek oznaczonych numerami: 2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512 m² położonych  

w m. Kozienice 

   Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan Marek Kuźmiński zgłosił 

wniosek formalny wypracowany na posiedzeniu Komisji w dniu 21.09.2009r. 

Aby z  pierwotnego brzmienia zapisu tj. „ Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy dotyczących gruntów położonych w Kozienicach składających się z części działek 

oznaczonymi numerami: 2511 o powierzchni 1274m
2 

, 2523 o powierzchni 238m
 2

, na okres 

do 31.12.2010r. z zastrzeżeniem umownym: 

- powołania jednego podmiotu mającego osobowość prawną do realizacji zadania, 

- rozwiązania umowy dzierżawy i nie zawierania nowych umów ( obiekt do rozbiórki) 

w przypadku zbycia nakładów poniesionych na budowę pawilonów handlowych”. 

- wykreślić po zapisie do 31.12.20010r dodatkowe obwarowania zapisu ( pozostałą część 

zdania ) 

 

Proponuje się aby zapis w projekcie uchwały  § 1 o następującym brzmieniu:  
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„ Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnych umów dzierżawy dotyczących gruntów 

położonych w Kozienicach składających się z części działek oznaczonymi numerami: 2511 o 

powierzchni 1274m
2 

, 2523 o powierzchni 238m
 2
, na okres do 31.12.2010r.”  

   Za przyjęciem poprawki głosowało- 8 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 3, Głosów wstrzymujących się 9. 

Poprawka uzyskała akceptację. 

Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki.   

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 6 Radnych 

Głosów przeciwnych – 10 

Głosów wstrzymujących się – 4. 

 

Projekt uchwały nie został przyjęty ( do ponownej analizy ).  

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej nr 2501/4 stanowiącej własność Gminy Kozienice będącej w trwałym 

zarządzie Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 18 Radnych, Głosów przeciwnych – 0,Głosów 

wstrzymujących się – 2.   

Uchwała Nr XXXVI/433/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. działki 

oznaczonej  numerem 3184/1 o powierzchni 177m ² położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/434/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej  numerem 2205/5  położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/435/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej  numerem 3180/2 o powierzchni 113m ² położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/436/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej  numerem 3051 o powierzchni 76,20m ² położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/437/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. działki 

oznaczonej  numerem 2615/7 o powierzchni 111m ² położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXXVI/438/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej  numerem  2846/2 o powierzchni  50m ² położonej w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/439/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad. 7.  

Kierownik  Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kozienicach Pani Halina 

Grudzień przedstawiła informację o zabezpieczeniu potrzeb w zakresie pomocy społecznej   

mieszkańcom gminy w roku 2009 i kierunki działań na rok 2010. 

Powyższa informacja była przedmiotem analizy i dyskusji na posiedzeniach Komisji 

branżowych Rady. 

Informacja w załączeniu do protokołu. 

Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono. 

   

Ad. 8. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

      Dot. utrzymania piaskownic między blokami na osiedlu Energetyki np. Kopernika 13 

- Obowiązek utrzymania piaskownic ciąży na użytkownikach tych urządzeń tj. na 

Wspólnotach Mieszkaniowych. Obiekty te służą mieszkańcom konkretnych bloków. 

Ogólnodostępny plac zabaw znajdujący się przy ul. Kopernika ( za blokiem Spółdzielni 

Mieszkaniowej „ Megawat” ) w całości utrzymuje Gmina w tym piaskownicę poprzez 

zarządcę KGK Sp. z o. o.  

 

Dot. możliwości zamknięcia wejścia do kontenerów  – jest to sprawa organizacyjna 

Wspólnot Mieszkaniowych. Umowy na wywóz kontenerów zawierane są przez 

Wspólnoty Mieszkaniowe z KGK Sp. z o.o., a grunt niezbędny pod lokalizację 

kontenerów dzierżawiony jest przez Wspólnoty od Gminy. Utrzymanie czystości 

 i porządku, stanu technicznego i sanitarnego kontenerów należy do użytkowników.     

Użytkownicy mogą kwestię tą  omówić z KGK Spółka z o.o.   

 

Dot. wykonania przejścia dla pieszych na wysokości Ośrodka wypoczynkowego przez 

ulicę Boh. Studzianek – z uwagi na warunki geometryczne skrzyżowania oraz wejścia 

na teren Ośrodka w celu wykonania bezpiecznego przejścia dla pieszych, należy 

wykonać dodatkowe dojścia jak również wykonać nowe wejścia na teren Ośrodka. 

W wyniku wykonania nowego wejścia zachodzi konieczność rozbudowy systemu 

monitoringu  wewnętrznego obiektu. Wykonanie zakresu wymaga zabezpieczenia 

odpowiednich środków finansowych w budżecie Gminy i będzie brane pod uwagę przy 

konstrukcji budżetu 2010r. 

Burmistrz zobowiązał Dyrektora właściwego Wydziału, aby jeszcze  raz tą kwestę 

przeanalizował.  

    

Dot. wprowadzenia opłat kartą na basenie 

( jaki % klientów chce płacić kartą ) - odpowiedź na piśmie. 
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Dot. wniosku o wznowienie postępowania w zakresie lokalizacji masztu przy ul. Radomskiej  

W dniu 27.04.2009r. Pan Zbigniew Gelzok działającego w imieniu Pani Haliny Kalbarczyk 

złożył wniosek w sprawie wznowienia postępowania zakończonego decyzją ostateczną 

Burmistrza Gminy Kozienice nr 209/07 z dnia 24.09.2007r. w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego polegającej na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej 

KOZIENICE POŁUDNIE usytuowanej przy ulicy Radomskiej 57 na działce 

 nr 3621/2  w Kozienicach. 

Po przeprowadzonym postępowaniu w trybie art. 104 i art. 149 § 3 Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego  Burmistrz Gminy Kozienice decyzją  z dnia 29.06.2009r. odmówił 

wznowienia postępowania zakończonego decyzją ostateczną Burmistrza z dnia 24.09.2007r. 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego polegającej na budowie stacji 

bazowej telefonii komórkowej KOZIENICE POŁUDNIE . 

W dniu 23.07.2009r. do tut. Urzędu wpłynęło odwołanie Pana Zbigniewa Gelzok od decyzji 

Burmistrza do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Radomiu. Pismem z dnia 

28.07.2009r. odwołanie wraz z aktami sprawy zostało przesłane do Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Radomiu. 

Decyzją z dnia 28 sierpnia 2009r.  SKO uchyliło decyzję Burmistrza Gminy Kozienice 

 i przekazało sprawę do ponownego rozpatrzenia. W swojej decyzji SKO wskazało organowi 

I instancji inny tryb ( dwu etapowy ) przeprowadzenia postępowania natomiast decyzja 

powinna być wydana o   art. 151 Kodeksu Postępowania Administracyjnego. 

W żadnym punkcie swojej decyzji SKO nie zajęło negatywnego stanowiska w sprawie 

wydanej decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. 

Wszelkie dokumenty dotyczące przedmiotowej sprawy są w pokoju 124 i osoby 

zainteresowane mogą się z nimi zapoznać.  

     

Dot. wniosku w sprawie lokalizacji stacji bazowej przy ulicy Przemysłowej 

- w dniu 23.03.2009r. Firma P4 Sp. z o.o.  z siedzibą w Warszawie, ul. Taśmowa 7 wystąpiła 

z wnioskiem o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji polegającej na 

budowie stacji bazowej telefonii komórkowej wg projektu KOZ3302C na działce nr 4240 

przy ul. Przemysłowej w Kozienicach. Inwestycja obejmowała budowę wieży stalowej 

 o wysokości 60,30m na której zaprojektowano anteny nadawcze 6 sztuk zawieszone na 

wysokości 58,65m oraz 4 szt. radiolinii zawieszonych na wysokości od 58,25m do 58,65m. 

Kopia wniosku pismem z dnia 01.07.2009r. została przekazana do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 

01.07.2009r. 

Ponieważ wniosek nie spełniał wymogów określonych przepisami ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym pismem z dnia 03.07.2009r. wezwano wnioskodawcę do 

uzupełnienia wniosku. Ponieważ wniosek nie został uzupełniony pismem z dnia 

22.07.2009r. poinformowano wnioskodawcę p pozostawieniu wniosku bez rozpatrzenia. 

W dniu 23.07.2009r. do tut. Urzędu wpłynęły dokumenty uzupełniające jednak było to już 

po terminie wymaganym na uzupełnienie wniosku a wniosek nadal nie spełniał 

określonych wymagań. Pismem z dnia 06.08.2009r. ponownie poinformowano 

wnioskodawcę o pozostawieniu wniosku bez rozpatrzenia. Wnioskodawca został pouczony, 

że nowe postępowanie może być wszczęte po złożeniu kompletnego wniosku. 

W dniu 20.08.2009r. Firma SP4 Sp. z o.o. złożyła nowy wniosek w przedmiotowej sprawie. 

Zawiadomieniem z dnia 01.09.2009r. oraz w drodze obwieszczenia Burmistrza Gminy 

Kozienice z dnia 01.09.2009r. powiadomiono strony postępowania  o wszczęciu 

postępowania w sprawie budowy stacji bazowej telefonii komórkowej wg projektu 

KOZ3302C na działce 4240 przy ulicy Przemysłowej w Kozienicach.    
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Obwieszczenie zostało zamieszczone na stronie internetowej Urzędu oraz na tablicy 

ogłoszeń. 

Zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji 

inwestycji celu publicznego oraz postanowieniach i decyzji kończącej postępowania strony 

zawiadamia się w drodze obwieszczenia Inwestora oraz właścicieli i użytkowników 

wieczystych nieruchomości na której ma być realizowana  inwestycja. 

Postępowanie nie zostało zakończone zajęciem ostatecznego w formie decyzji. 

Dokumenty dotyczące przedmiotowej sprawy są w pokoju 124 i osoby zainteresowane mogą 

się z nimi zapoznać.  

 

Dotyczy terminu kolejnego zebrania KO Nr 4 ( zebranie komitetu zostało przerwane 

głównie w związku ze sprawą budowy masztu na osiedlu) -  Nic szczególnego w tej sprawie 

się nie wydarzyło dlatego też nie organizujemy zebrania. Odbywają się zebrania 

Przewodniczących Komitetów Osiedlowych i Sołtysów i poprzez Przewodniczących są 

składane wnioski mieszkańców, protokołowanie i przekazywanie do rozpatrzenia. 

Zebrania Komitetów mogą się odbyć nie koniecznie z inicjatywy Gminy. 

Burmistrz wyjaśnił  czemu wcześniej opuścił zebranie KO Nr 4: 

Już na początku spotkania zapowiedział mieszkańcom uczestniczącym w tym spotkaniu, że 

ze względu na inne obowiązki tj. zebranie w Nowinach będzie musiał je opuścić wcześniej, 

zapewniając że spotkanie bez jego udziału może trwać dalej. 

Radny Pan Mirosław Markiewicz uczestniczący wtedy w tym spotkaniu potwierdził, że 

Burmistrz zapowiedział swoje wcześniejsze wyjście. 

Radny zarzucił błąd osoby prowadzącej to spotkanie, mając na uwadze nie kontynuowanie  

dalszego przebiegu spotkania. 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski zwrócił uwagę, że nie było podstaw do przerwania tego 

spotkania. Są to spotkania Radnych z mieszkańcami, nie ma obowiązku obecności   

Burmistrza. 

Radny Pan Andrzej Gogacz zwróci uwagę Przewodniczącej KO Nr 4, aby wystąpiła  

z wnioskiem do Burmistrza o takie spotkanie, ustalając tematykę zebrania.         

 

Dotyczy wykonania parkingu przy ulicy Cmentarnej – pismem z dnia 17.04.2009r. 

Burmistrz Gminy przedłożył pod obrady Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, 

Komunikacji  i Bezpieczeństwa Publicznego koncepcję zabudowy terenów przyległych do 

cmentarza z możliwością wykorzystania pod parkingi. Realizacja zadania wymaga 

zabezpieczenia odpowiednich środków w budżecie Gminy włącznie z opracowaniem 

projektu technicznego. W budżecie 2009r. nie uwzględniono takiego zadania. 

 

Dot. wykonania oświetlenia ulicznego przy ulicy Nowy Świat – zgodnie z udzielanymi 

odpowiedziami na przedmiotową interpelację zgłaszaną na wcześniejszych sesjach 

informował, że posiadamy opracowany projekt techniczny na budowę przedmiotowego 

oświetlenia. Ponadto posiadamy opracowane projekty techniczne na budowę 

przedmiotowego oświetlenia Gminy na łączną kwotę ok. 400 tys. zł. W roku bieżącym 

przedmiotowe oświetlenie nie będzie wykonywane z uwagi na ograniczone środki finansowe 

na zadaniu. 

 

Dotyczy rozdysponowania środków, niewykorzystanych w tym roku na Festiwal Piosenki 

im. Bogusława Klimczuka -   niewykorzystane pieniądze będą przekazane na drobne 

wydatki  związane z funduszem spójności. 
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Dot. terminu przedstawienia realnej koncepcji OSIR oraz potrzeb w tym zakresie 

-  odpowiedź na piśmie  

 

Dot. uporządkowania konarów drzew po nawałnicy na OSiR – odpowiedź na piśmie.   

 

Dot. realizacji zadania pn. dobudowa części restauracyjnej na OSiR  - odpowiedź na piśmie.  

 

Dot. przywrócenia drenażu na płycie boiska – odpowiedź na piśmie. 

Dot. wykonania prac gwarancyjnych związanych ze stadionem jak również prac 

naprawiających dach pływalni i hali sportowej – odpowiedź na piśmie. 

 

Dotyczy porządków w mieście – stwierdzenie przez Radnego Pana Marka Buczkowskiego  

o braku czystości i porządku w mieście ( użyto słowa „brudno”) jest nieuzasadnione.  

W ramach zawartego porozumienia KGK Sp. z o.o. na bieżąco odbywa się zamiatanie 

mechanicznie ulice ( minimum raz w miesiącu ), także dróg należących do GDDKiA, która 

wykonała tylko jednokrotne zamiatanie w bieżącym roku, pomimo licznych monitów ze 

strony Gminy. Na bieżąco zamiatane są parkingi i chodniki – minimum dwa razy 

 w miesiącu ( ręcznie lub mechanicznie), utrzymywane są słupy i tablice ogłoszeniowe oraz 

opróżniane i utrzymywane we właściwym stanie technicznym  kosze uliczne. Inne tereny 

gminne nie ujęte w porozumieniu są porządkowane przez pracowników interwencyjnych         

Gminy lub zlecane do uporządkowania KGK Sp. z o.o. Pracownicy interwencyjni na 

bieżąco zbierają nieczystości wzdłuż ciągów pieszych, terenów leśnych itp. W przypadku 

zgłoszeń o braku porządku na terenach prywatnych wspólnie z komendą Powiatową Policji 

w Kozienicach prowadzone jest postępowanie wyjaśniające i zobowiązujące do 

uporządkowania terenów. W razie uchylania się od w/w obowiązków utrzymania czystości  

i porządku skierowane zostały przez Policję  do Sądu Rejonowego wnioski o ukaranie. 

Burmistrz będzie prosił o pomoc Policję w ramach dodatkowych służb,  aby   egzekwować  

od właścicieli nieruchomości  utrzymanie czystości. 

 

Dot. konserwacji i czyszczenia lamp na skwerach i parku – zgodnie z zawartą umową 

Wykonawca konserwacji oświetlenia ulicznego w zakresie ryczałtu ma uwzględnione 

czyszczenie lamp na skwerach. W miesiącu sierpniu wykonano czyszczenie lamp na 

skwerach znajdujących się na terenie miasta. W miesiącu październiku br. wykonany 

zostanie zakres czyszczenia lamp w Parku Miejskim. Z uwagi na zużycie opraw 

oświetleniowych wykonanie czyszczenia klosza może powodować wrażenie, że jest on 

brudny. Ponadto w naturalny sposób klosze ulegają ciągłemu zanieczyszczeniu. 

       

 

Dot. działań mających na uwadze  wspomaganie małych i średnich firm  oraz spółki KGK  

w kryzysie   

- Czekamy na rozstrzygnięcia SKO, zostanie przygotowany projekt uchwały w tej sprawie, 

na dzień dzisiejszy umarzamy podatek od nieruchomości zgodnie z uchwałą Rady. 

Spółka KGK powinna myśleć o zwiększeniu zakresu działań na rynku i konkurować.  

Burmistrz ma w planie istotne zwiększenie zakresu działań, ale dziś za wcześnie o tym 

mówić. W tej sprawie na pewno pojawi się projekt uchwały.   

 

Dot. możliwości wykonania chodnika na odcinku od świateł w kierunku do ZUS  

( w ramach przebudowy drogi krajowej) – projekt przebudowy drogi na tym odcinku 

opracowuje GDDKiA w Warszawie. W dniu 15.09.2009r. na wniosek Inwestora w siedzibie 

Urzędu Miejskiego odbyły się pierwsze konsultacje społeczne na których zainteresowane 
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osoby mogły zapoznać się z projektem. Zgodnie z przedłożoną wersją chodnik na 

wspomnianym odcinku będzie wymieniony. Na obecnym etapie posiadamy plan sytuacyjny 

bez rozwiązań wysokościowych. 

Projekt znajduje się do wglądu w pokoju nr 12 Urzędu Miejskiego. 

 

Dot. remontu chodnika na Osiedlu Pokoju przy bloku Nr 2 – w miesiącu wrześniu 

podpisano porozumienie z   KGK Sp. z o.o. na realizację zadania. Rozpoczęcie planowane 

jest na początku października br.  

 

Dot. terminu wyłożenia do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Aleksandrówka – prace nad projektem 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego znajdują się na etapie uzgadniania  

i opiniowania projektu planu z organami wymienionymi w art. 17 ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Dotychczas uzyskano opinię i uzgodnienia 22 organów 

uzgadniających i opiniujących. 

Brak uzgodnień i opinii tj.  

- Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, 

- Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody, 

- Ministra Ochrony Środowiska w zakresie zgody na wyłączenie gruntów leśnych 

Skarbu Państwa z produkcji. 

Projekt planu może być wyłożony do publicznego wglądu po uzyskaniu uzgodnień i opinii 

wszystkich organów wymienionych w art. 17 w/w ustawy. Teren miejscowości  

Aleksandrówka  położony jest na terenie objętym programem ochrony NATURA 2000. 

Projekt planu wymaga uzyskanie opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

nowego organu powołanego do opiniowania miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego na terenach objętych programem ochrony Natura 2000. Dla potrzeb 

zaopiniowania projektu planu Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska przedstawił 

wymóg wykonania dodatkowego opracowania w zakresie ochrony środowiska. Wykonawca 

projektu Planu /Firma „ BUDPLAN”/  wprowadzał kolejne uzupełnienia do dokumentów 

przesłanych do opiniowania wg żądania organu opiniującego. Obecnie spełnione zostały 

wymagania stawiane do dokumentacji i oczekuje się na opinię Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska. Po uzyskaniu w/w opinii projekt planu będzie przesłany do 

uzgodnienia z Wojewódzkim Konserwatorem Przyrody. 

Uzyskanie w/w zgody uzgodnienia pozwoli na wyłożenie projektu planu do publicznego 

wglądu. 

Przewidywany termin wyłożenia projektu planu – listopad – grudzień br. 

Po terminie wyłożenia zainteresowani mogą w ciągu 14 dni składać uwagi do projektu 

planu. Po rozpatrzeniu przez Burmistrza uwag w terminie nie dłuższym niż 21 dni projekt 

planu kierowany jest do uchwalenia przez Radę Gminy. Wykonawca projektu planu oraz 

tut. Urząd  nie mają wpływu na stanowiska organów uzgadniających.    

 

Dot. przecinki drzew na ul. Warszawskiej – cięcia drzew wykonywane są w okresie 

spoczynku zimowego drzew, zgodnie z terminarzem zabiegów pielęgnacyjnych obsługi 

zieleni. W ulicy Warszawskiej drzewa były przycinane przez Gminę w roku 2008.  

W bieżącym roku (  w okresie wiosennym ) GDDKiA wykonywała prace pielęgnacyjne 

drzew ( głównie starodrzewia  ) w ul. Warszawskiej tj. usunięcie suchych i zagrażających 

konarów. 

Burmistrz zobowiązał Dyrektora właściwego Wydziału, aby jeszcze raz sprawdzić, czy 

wszystko po nawałnicy zostało usunięte i zabezpieczone.     
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Dot. remontu przejazdu kolejowego na ul. 11-go Listopada – przejazd zlokalizowany jest na 

działce kolejowej, która stanowi teren zamknięty. Pismem z dnia 19.05.2009r. przesłany 

został wniosek do PKP Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w celu wykonania 

sygnalizacji świetlnej i wykonania remontu przejazdu. Pismem z dnia 06.08.2009r. PKP  

poinformowało Urząd, że remont oraz wykonanie sygnalizacji świetlnej leży w gestii PKP 

Polskich Linii Kolejowych S.A. 

W miesiącu sierpniu wystąpiono z ponownym wnioskiem do PKP PLK S.A, gdzie do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęła odpowiedź.       

Burmistrz zobowiązał Dyrektora właściwego Wydziału, jeśli nie będzie odpowiedzi  

-   ponowić wniosku w tej sprawie. 

 

Ad. 9.  

 

   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz sygnalizował potrzebę naprawy ogrodzenia na ulicy 

Głowaczowskiej obok basenu. Prosił Burmistrza, aby wpłynął na Dyrektora KCKRS  

w kwestii podjęcia stosownych działań, aby jak najszybciej ogrodzenie naprawić. 

 

Wnioskował, aby w tym roku przystąpić do opracowania projektu, na parking przy 

cmentarzu, żeby ewentualnie w roku przyszłym z tym zadaniem  przynajmniej w części się 

zmierzyć. ( Jest w tym temacie wiele uwag, przy cmentarzu robi się ciasno ). 

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę, że przy drodze krajowej Nr 48 tj. ul. Lubelska 

z skrzyżowaniem ul. Hamernickiej w ubiegłym tygodniu zabudowano bariery pełne z blachy 

ocynkowej przy krawędzi jezdni, które zasłaniają widoczność wyjazdu z ul. Hamernickiej. 

W związku z tym wnioskował,  aby Urząd skierował pismo do zarządcy drogi tej inwestycji 

- jeżeli pełne muszą być te bariery, to może z rur, albo z  przezroczystych, które umożliwiłyby 

widoczność kierowcom wyjazdu z ul. Hamernickiej. 

 

     Radna Pani Ziółek Grażyna poparła wniosek Radnego Pana Gogacza. 

   

Wyjaśnień w powyższej sprawie  udzielili  Burmistrz Gminy oraz Przewodniczący Rady 

Miejskiej.    

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  przypomniał, że 15 sierpnia br. 

odbyło się spotkanie w Urzędzie Miejskim z zainteresowanymi mieszkańcami, Radnymi  

 z udziałem projektantów w sprawie rozbudowy drogi krajowej nr 79 na przejściu przez m. 

Kozienice: DK 79 od 80+600 do km 82+200 oraz DK 48 od km 127+ 680 celem zapoznania 

się oraz zaopiniowania. Dokumentacja opracowywana jest przez CGM Projekt Sp. z o.o. 

na zlecenie GDDKiA w Warszawie. 

Po przeprowadzonej konsultacji społecznej w sprawie rozbudowy drogi nr 79 Urząd przesłał 

uwagi do przedmiotowego opracowania wniesione przez mieszkańców Gminy, celem 

przeanalizowania i uwzględnienia w opracowanej dokumentacji.   

Kwestia związana z miejscami parkingowymi przy cmentarzu jest planowana, problem 

kiedy przystąpimy do tych prac. 

 

Bariery przy ul. Lubelskiej – interwencja właścicieli w tej sprawie, ponieważ wody opadowe 

bezpośrednio uderzały w budynki. 
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Ad. 10.  

  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz.   15.10 XXXVI   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  

w KOZIENICACH. 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


